
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van Tennis Vereniging Dijkzicht van 
dinsdag 27 maart 2018 in het clubhuis aan de Wester Ven te Volendam 
 
 

1. Opening om 19.30 uur 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet - naast 6 leden van het bestuur - 8 leden 
welkom.  
 

2. Mededelingen 
 

- Geen 
 

-  
 

 
3. Financieel verslag 2017, balans per 31 december 2017, toelichting op de balans, winst 

en verliesrekening 
 

Andre geeft een toelichting. Er zijn relatief weinig investeringen gedaan dit jaar (€ 
23.500). 
 
Uit de geconsolideerde balans van vereniging en hal blijkt dat er tegenover € 341.000 
(2016: € 309.000 aan liquide middelen een schuld van € 982.000 (2016: € 1.07 milj) 
staat. De liquide middelen zijn tov voorgaand jaar gestegen en de schulden gedaald.  
 
Door de investeringen in Padel en baan 7 & 8 gaat er waarschijnlijk 150k van de liquide 
middelen af, waardoor er 200k in kas blijft zitten. 
 
Geconsolideerd (vereniging + hal) is het resultaat over 2017 € 43.475 positief (2016 € 
49k.). 
 
De algemene indruk is dat de trend van de laatste jaren (daling van leden, lesgelden en 
contributie) stagneert. Wij laten nog altijd betere cijfers zien dan gemiddeld in Nederland. 
 
Geen opmerkingen.  
 

4. Kascommissie 
 
Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat uit Jan Schilder en Dick Molenaar. De financiële stukken zijn 
gecontroleerd en in orde bevonden: de penningmeester wordt decharge verleend.  
 
Benoeming kascommissie 
De kascommissie krijgt 2 blikken ballen per persoon. Een nieuwe kascommissie wordt 
gekozen. Jan Schilder en Dick Molenaar zijn de gelukkigen. 

 



5. Terugblik 2017 
 
In 2017 besloten te investeren in Padel. Daar wordt momenteel hard aan gewerkt. 
 

6. Situatie KNLTB 
 
Situatie KNLTB wordt uitgelegd.  
 
Wij als bestuur hebben moeite met het feit dat de KNLTB zich niet in dienst van de 
verenigingen opstelt. 
 
Er wordt toegelicht dat het Palingtoernooi waarschijnlijk zonder de KNLTB en dus zonder 
rating van de KNLTB wordt georganiseerd. 
 
Er wordt uitgelegd dat er intenties zijn een parkvereniging Dijkzicht op te richten, waar 
de niet-competitie spelende leden worden aangemeld. Voor dit soort besluiten wordt er 
uiteraard een ledenvergadering bijeengeroepen, aangezien dit een nogal grote en 
resolute stap is. 
 

7. Parkveranderingen 
 
De hal wordt een week eerder weggehaald i.v.m. de verbouwing aan baan 7 en 8. De 
leden krijgen eventueel geld terug. 
 

8. Ingekomen stukken 
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

9. Notulen algemene vergadering van 28 maart 2017 
 
 

10. Samenstelling bestuur en commissies 
 
Er wordt medegedeeld dat zowel voorzitter, penningmeester en secretaris 
(waarschijnlijk) aan hun laatste jaar zijn begonnen. Er zijn wat geintresseerde na een 
korte zoektocht door de trainers. Aankomend jaar wordt er verder gezocht. 
 

1. Door leden ingebrachte voorstellen, ingediend door tenminste 5 leden 
 
Geen. 
 

2. Rondvraag 
 

Of er extra vergadering komt voor het park-vereniging verhaal. Daar wordt bevestigend 
op geantwoord. 
 
 

 
 


